



**GCT**  
**自组团**  
GCT OWN GROUP

**GCT**  
**纯玩团**  
纯玩无购物 & 无强制消费  
NO SHOPPING & NO COMPULSARY SPENDING

CHINA 中国

12D11N

# 天山以南 · 南疆

SOUTH OF MT. TIANSHAN - NANJIANG



乌鲁木齐 | 库尔勒 | 库车 | 阿克苏 | 喀什 | 塔县 | 和田 | 阿拉尔  
Urumqi | Korla | Kuqa | Aksu | Kashgar | Tashkurgan | Hotan | Alar





📍 库车大峡谷 Kuche Grand Canyon



📍 白沙湖 Baisha Lake

机上用餐 ✕

1 吉隆坡 ----- ✈️ ----- 乌鲁木齐

✈️ 吉隆坡乘搭客机飞往乌鲁木齐。

早/午/晚餐 ✕

2 乌鲁木齐 ----- 470KM / 6H ----- 库尔勒

📍 野马古生态园

园区分三个主题：包括野马主题画作展览及现场创作美术馆；汗血马展示基地，硅化木区、古胡杨区、草原石人岩画区等展区的古生态园区。

📍 達阪城風力發電站

早/午/晚餐 ✕

3 库尔勒 ----- 300KM / 4H ----- 库车

📍 库车大峡谷

库车大峡谷还是非常有个性的，与内地的峡谷大不一样，它的颜色和形状没有植被的衬托，显得更加的狰狞与粗狂。

📍 克孜尔千佛洞

汉唐时期是龟兹佛教文化的黄金时期，千佛洞，被称为“西域的卢浮宫”，它反映了这一时期佛教艺术的鼎盛。

📅 季节限定 | 10至11月抵达的团队更改以下行程

📍 轮台塔里木胡杨林公园 (含小火车)

胡杨是第三纪残余的古老树种，维吾尔语叫“托克拉克”，意为“最美丽的树”。10月至11月是最佳观赏新疆秋景的季节。

早/午/晚餐 ✕

4 库车 ----- 260KM / 3.5H ----- 阿克苏

📍 温宿大峡谷 (含区间车)

中国西部最美的丹霞地质奇景、中国最大的岩盐喀斯特地质胜景。堪称新疆「活的地质演变史博物馆」。

早/午/晚餐 ✕

5 阿克苏 ----- 470KM / 5.5H ----- 喀什

📍 艾提尕尔清真寺

艾提尕尔清真寺是一座历史悠久的清真寺和旅游景点，位于中国新疆喀什。

📍 喀什百年老茶馆 (茶水自理)

新疆喀什“百年老茶馆”成网红打卡地，作为《追风筝的人》的取景地之一，在这里能够让你迅速融入喀什人的生活里。

早/午/晚餐 ✕

6 喀什 ----- 300KM / 5.5H ----- 塔县

📍 喀什噶尔老城 (观开城仪式)

喀什噶尔的灵魂在喀什老城，它代表了这座城市古老的过去，平静的现在，如果幸运，它必将代表未来。喀什古城，原称疏勒，至今已有2000多年的历史。

📍 帕米尔高原 (沿途观赏)

帕米尔山脉是中亚和巴基斯坦之间的山脉。

📍 盖孜峡谷风光 (沿途观赏)

盖孜峡谷，是通往帕米尔高原的必经之路，虽然气候严酷，但风景绝美，令人目不暇给，就算车程再长也不会沉闷。

📍 布伦口沙湖

布伦口水库是布伦口--公格尔水电站的龙头水库，是名副其实的“高峡出平湖”。

📍 卡拉库里湖

卡拉库里湖，是位于中国新疆维吾尔自治区喀什西南 196 公里处的一个湖泊。位于喀喇昆仑公路克孜勒苏柯尔克孜自

治州阿克陶县境内，前达塔什库尔干、中巴边境红其拉甫山口、巴基斯坦索斯特。

📍 慕士塔格冰山 (远观)

慕士塔格冰山属于西昆仑山脉，山体巨大，风光壮美，与公格尔峰，公格尔九别峰并称东帕米尔高原三高峰。

早/午/晚餐 ✕

7 塔县 ----- 300KM / 5.5H ----- 喀什

📍 金草滩景区-石头城 (含区间车)

喀什古石头城位于喀什地区塔什库尔干县的县城东北侧，曾经是古代西域三十六国中蒲犁国的王城，也是古丝绸之路上的重要一站。

📍 盘龙古道 (换乘小车游览)

盘龙古道又名瓦恰公路。从空中俯瞰，一条公路蜿蜒而下，依山脊而建，似一条黑龙盘绕在山间，由此被称为“盘龙古道”。海拔超4100米，最大落差超过1000米，被当地人称为“高原天路”，是连通塔县瓦恰乡与外界的道路。

📍 班迪尔蓝湖

早/午/晚餐 ✕

8 喀什 ----- 500KM / 6H ----- 和田

📍 核桃樹王

耸立于喀拉瓦其村内，距和田市区17 公里。经考证，该树已有560 多年历史，当属元代的果树，堪称老寿星。

📍 约特干故城

古代西域三十六国于阗古国的都城，唐代安西都护府安西四镇之一，王朝共历13个世纪，是中国历史上最长的属国王朝，也是世界史上的一大奇迹。

📍 和田夜市

早/午/晚餐 ✕

9 和田 ----- 440KM / 6H ----- 阿拉尔

📍 沙漠公路 (沿途观赏)

📍 胡杨林 (沿途观赏)

📍 塔里木河 (沿途观赏)

📍 塔克拉玛干沙漠 (沿途观赏)

中国西北部新疆西南部的沙漠是南接昆仑山，西接帕米尔高原，北接天山山脉，东接戈壁滩。

早/午/晚餐 ✕

10 阿拉尔 ----- 600KM / 7H ----- 库尔勒

📍 库车大寺

又名加满清真寺。寺院面积约1165 平方米，主体建筑为两部分：寺院主体和供信徒礼拜时使用的大殿。

📍 热斯坦老街

⚠️ - 金世纪特别安排专车承装大行李，不用提上火车。今晚上客人需要把大行李箱收拾好以便能够把行李送往乌鲁木齐。

早/午/晚餐 ✕

11 库尔勒 ----- 470KM / 6H ----- 乌鲁木齐

🚆 城际列车体验库尔勒-乌鲁木齐

特别安排乘坐城际列车返回乌鲁木齐，只需大约5小时。

📍 国际大巴扎

总面积达10万平方米的新疆国际大巴扎荟萃了3000余家商铺，是集特色建筑、民俗风情、风味美食、餐饮娱乐等为一体的景区。

早餐/机上用餐 ✕

12 乌鲁木齐 ----- ✈️ ----- 吉隆坡

✈️ 送往机场，返回马来西亚。





📍 温宿大峡谷 Wensu Grand Canyon



📍 帕米尔高原 Pamir Mountains

**1** KUALA LUMPUR -- ✈️ -- URUMQI

✈️ Depart your flight to Urumqi. MOB ✕ B/L/D ✕

**2** URUMQI ----- 470KM ----- KORLA  
6H

📍 **Yema Ancient Ecological Park**

The park is divided into three themes: ancient ecological park with wild horse-themed painting exhibition and an on-site creation art gallery; a sweat-blooded horse exhibition base, a petrified wood area, an ancient poplar area, and a grassland stone man rock painting area.

📍 **Tasaka Castle Wind Power Station** B/L/D ✕

**3** KORLA ----- 300KM ----- KUQA  
4H

📍 **Kuche Grand Canyon**

The Grand Canyon is very individual. It is very different from the canyons in the mainland. The first is the color, and the second is the shape.

📍 **The Kizil Caves**

The Tang Dynasties was the golden age of Buddhist culture. The Kizil Caves, known as the "Louvre of the Western Regions", reflect the heyday of Buddhist art in this period.

📅 **SEASONAL ARRANGEMENT** | **GROUP ARRIVAL ON OCTOBER TO NOVEMBER WILL EXCHANGE TO VISIT**

📍 **Talimu Huyanglin Park (Included Little Train)**

Populus euphratica is an ancient tree species that survived from the Tertiary Period. It is called "Toklak" in Uyghur, which means "the most beautiful tree". October to November is the best season to enjoy the autumn scenery in Xinjiang.

**4** KUQA ----- 260KM ----- AKSU  
3.5H

📍 **Wensu Grand Canyon (Included shuttle bus)**

The most beautiful Danxia geological scenery in western China and the largest rock salt karst geological scenery in China. It can be called Xinjiang's "living museum of geological evolution history".

**5** AKSU ----- 470KM ----- KASHGAR  
5.5H

📍 **Id Kah Mosque**

The Id Kah Mosque is a historic mosque and tourist site located in Kashgar, Xinjiang, China.

📍 **Kashgar Tea House (High tea own expenses)**

The "century-old teahouse" in Kashgar, Xinjiang, has become a famous photo stop. As one of the filming locations of "The Kite Runner", here you can quickly integrate into the life of Kashgar people. B/L/D ✕

**6** KASHGAR ----- 300KM ----- TASHKURGAN  
5.5H

📍 **Kashgar Old City (Watch Open Ceremony)**

The soul of Kashgar is in the old city of Kashgar, which represents the city's ancient past, peaceful present, and if lucky, it will definitely represent the future. The ancient city of Kashgar, formerly known as Shule, has a history of more than 2,000 years.

📍 **Pamir Mountains (Drive Pass)**

The Pamir Mountains are a mountain range between Central Asia and Pakistan.

📍 **Gez Grand Canyon (Drive Pass)**

The Gezi Canyon is the only way to the Pamirs. Although the climate is harsh, the scenery is beautiful and dizzying.

📍 **Buren Lake**

The Bulunkou Reservoir is the leading reservoir of the Bulunkou-Gonger Hydropower Station, it is worthy of the name "Gaoxia out of Pinghu Lake".

📍 **Kala Kule Lake**

The Karakul, is a lake located 196 km southwest of Kashgar, Xinjiang Uyghur Autonomous Region of China. It is located in Akto County, Kizilsu

Kirgiz Autonomous Prefecture on the Karakoram Highway, before reaching Tashkurgan, the Khunjerab Pass on the China - Pakistan border and Sost in Pakistan.

📍 **Muz Tagh Ata (Far View)**

Muz Tagh Ata, it belongs to the West Kunlun Mt. It is a huge mountain with magnificent scenery. It is also known as the three highest peaks of the East Pamir Plateau together with Gonger Peak and Gonger Jiubie Peak. B/L/D ✕

**7** TASHKURGAN ----- 300KM ----- KASHGAR  
5.5H

📍 **Stone City (Included Shuttle Bus)**

Kashgar Ancient Stone City, in northeast Kurgan County, Kashgar Prefecture, was the royal city of the Puwei Kingdom and a key stop on the ancient Silk Road.

📍 **Panlong Ancient Road (Small Car for Tour Provided)**

The Panlong Ancient Road, at 4,100 meters on the Pamir Plateau, is a famous scenic highway in Kashgar. Its winding "nine bends and eighteen turns" create a stunning, dragon-like view from above.

📍 **Bandier Blue Lake** B/L/D ✕

**8** KASHGAR ----- 500KM ----- HOTAN  
6H

📍 **King of the Walnut Tree**

It stands in Kalawaqi Village, 17 km away from Hotan. The tree has a history of more than 560 years. It must be a fruit tree from the Yuan Dynasty and can be called a longevity.

📍 **China Hotan Yotkan Town**

The ancient Kingdom of Khotan, part of the 36 kingdoms of the Western Regions and one of Anxi's four towns in the Tang Dynasty, lasted 13 centuries, making it China's longest vassal dynasty and a historical marvel.

📍 **Hotan Night Market** B/L/D ✕

**9** HOTAN ----- 440KM ----- ALAR  
6H

📍 **Tarim Desert Highway (Drive Pass)**

📍 **Huyanglin (Drive Pass)**

📍 **Tarim River (Drive Pass)**

📍 **Taklamakan Desert (Drive Pass)**

It is a desert in Southwestern Xinjiang in Northwest China. It is bounded by the Kunlun Mountains to the south, the Pamir Mountains to the west, the TianShan range to the north, and the Gobi Desert to the east.

**10** ALAR ----- 600KM ----- KORLA  
7H

📍 **Grand Kucha Mosque**

Grand Kucha Mosque was a place of worship for people who believe in Islam. It is the second largest mosque in Xinjiang, only after the Idgar Mosque in Kashgar City.

📍 **Resitan Old Street**

⚠️ - Golden Century specially arranges a special car to carry large luggage, so there is no need to carry it on the train. Tonight, guests need to pack their large suitcases so that they can be sent to Urumqi. B/L/D ✕

**11** KORLA ----- 470KM ----- URUMQI  
6H

🚆 **Intercity train experience KORLA-URUMQI**

Special arrangements intercity train back to Urumqi, only takes about 5 hours.

📍 **Xinjiang International Grand Bazaar**

Covering a total area of 100,000 square meters, the Xinjiang International Grand Bazaar hosts over 3,000 shops. It is a scenic destination that integrates unique architecture, folk customs, flavorful cuisine, dining, and entertainment. B/MOB ✕

**12** URUMQI -- ✈️ -- KUALA LUMPUR

✈️ Transfer to airport, return to Malaysia.

## 行程特色 / TRIP HIGHLIGHTS

- 全程无购物 + 无指定自费
- 提升2+1 VIP 巴士
- 体验乘坐城际列车返回乌鲁木齐
- 盘龙古道 - 世界第二大高原上的“天路”
- 塔县 - 帕米尔高原之旅
- 穿越塔克拉玛干沙漠~世界第十大沙漠之一
- 全程入住当地4 & 5星酒店
- No Shopping Stop + No Compulsory Optional
- Upgrade 2+1 VIP Bus
- Panlong Ancient Road - "Road to Heaven" on the World's Second Largest Plateau
- Tashkurgan - Pamir Plateau Tour
- Crossing the Taklamakan Desert ~ one of the tenth largest deserts in the world.
- Experience the intercity train back to Urumqi
- Local 4 & 5 Star Hotel

## 餐食 / MEALS

DAY	早餐 / BREAKFAST	午餐 / LUNCH	晚餐 / DINNER
1	—	机上用餐 Meal on Board	—
2	酒店 Hotel	√	√
3	酒店 Hotel	√	√
4	酒店 Hotel	√	√
5	酒店 Hotel	√	√
6	酒店 Hotel	√	√
7	酒店 Hotel	√	√
8	酒店 Hotel	√	√
9	酒店 Hotel	√	√
10	酒店 Hotel	√	√
11	酒店 Hotel	√	√
12	机上用餐 Meal on Board	机上用餐 Meal on Board	—

## 条款 & 条规 / TERMS & CONDITIONS

### 旅行必备:

1. 护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。
2. 旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

### 条规:

1. 行程, 膳食, 酒店住宿, 交通和自费项目可能会有所更动, 恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间, GCT SB将保留更改或取消行程的权利。
3. 若GCT SB的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一恕不负责, 并且保留更正的权利。
4. 每位参与GCT SB的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如: 交通延误/取消, 疾病, 天气, 示威, 战争等等), 因而引发额外支出的问题, GCT SB一恕不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
5. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。
6. 团体出发以16名成人以上为原则, 并将委派领队随团服务, 如人数不足而无法成团, 团体将无法出发。

标注: GCT SB为Golden Century Tour & Travel SDN BHD.

### Travel Essentials:

1. Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
2. Travel Insurance - It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

### Terms & Conditions:

1. Itineraries, meals, hotels, transportation and optional tour are subject to change without prior notice.
2. GCT SB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
3. GCT SB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; GCT SB reserves the right to make corrections as required.
4. Every person participating in GCT SDN BHD's tours shall travel at his/her own risk. GCT SDN BHD shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
5. All pictures shown are for illustration purpose only.
6. The group departure is based on the principle of more than 16 adults, and a leader will be assigned to serve the group. If the number of people is insufficient and the group cannot be formed, the group may not be able to depart.

Note: GCT SB refers to Golden Century Tour & Travel SDN BHD.

### 中国团 - 附加条规:

1. 所有行程以中文讲解为主。
2. 如预订三人间, 提供的额外床垫为滚动式折叠床。
3. 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
4. 车上购物 - 为了您的方便起见, 车上会售卖当地小吃及伴手礼。

### China Tours - Additional Terms & Conditions:

1. Tours are conducted in Mandarin.
2. Triple Room - Third person shall be based on a rollaway bed.
3. For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on "roll-away" bed.
4. In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks and gift are offered for sale on board the coach.

Tentative Flight Details - Subject to Change

TOUR FARE : RM  
DEPARTURE DATE :

T/C: 12S-CSXJ-25



## 销售专员 SALES TEAM MEMBERS

- ASHLEY  
(+6) 016-5151731
- AUGUSTE  
(+6) 012-5321939
- BRYAN  
(+6) 010-376720
- CHLOE  
(+6) 011-61573868
- IRIS  
(+6) 016-5196200
- JEFF  
(+6) 016-2495145
- KIT  
(+6) 012-4491282
- KARLEY  
(+6) 014-2059902
- KUAN  
(+6) 012-4647360
- NICK  
(+6) 014-9013134
- VINCENT  
(+6) 017-6956829

## 请联系我们 HUNTING LINE

- (+6) 05-2535333
- (+6) 012-5061313
- (+6) 016-8233662
- (+6) 016-4534662
- (+6) 016-4517662

## 邮轮配套 CRUISE PACKAGE

- (+6) 012-4534662
- (+6) 016-4517662

## 机票销售 TICKETING

- (+6) 012-5052662